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 אקונומיה, גשר הזיו )ביתנו החדש( -מקום

 

התקיימה פגישה במועצה עם מחלקת איכות סביבה בראשות אבנר    – הועדה לאיכות הסביבה

נציג גבאי. הוחלט שנציג קיימא ישב בועדת איכות סביבה. כמו כן הוצע לנו לכתוב לעיתון מטה אשר.  

. אמיר יהיה בקשר עם יניב , הסגן שלאבנר .לקידום הענין. ישיבה הבאה כנראה  בועדה : אמיר

 ן שנקדם פינה קבועה בעיתון.הועלה גם רעיו פברואק מרץ.

 בשבוע הקרוב. אהרון וטל יקדמו את ענין הנציג שלנו בועדה  - הועדה לתכנון ובניה 

  וזאת ליהודה להיות האחראי על הקשר מול המועצה  יובל דיווח שהעלה את הרעיון  בפני .

א  אחד  לאור ניסיון השנה האחרונה שנראה שלקח לנו הרבה זמן לקדם עניין זה למרות שהו

יש תמיכה ברעיון )ייזום את הקשר הראשוני שלנו הרעיונות העיקריים   שעליו קמה קיימא .

 . צריך לאפיין את התפקיד .עם מוסדות שונים במועצה(

התקיימה פגישה החודש עם גלי רז מהתיירות במועצה. )שאחראי על החופים(. כמו   – לינה בבצת

כן כעיתון מטה אשר האחרון יש כתבה בנושא שניתן להבין ממנה שהנושא חם ועלה לדרגות גבוהות 

למועצה יש בעיה קשה של לכלוך וונדליזם וקשה להם לתקצב את השמירה על יותר במועצה נראה ש

אוהלים באזור מוגדר ובכל השאר  ,המועצה : מקום מסודר לקרוואנים בתשלום החוף. הפיתרון של

  יהיה איסור לינה.

החיים של  וחלק מאיכות   בסיסית של התושבים . משמשת הנאה  עמדתנו היא שלינה בחוף הינה זכות -

מכבדים רבים מהתושבים ואינה גורמת ללכלוך. להפך רוב האנשים שישנים בחוף הינם אנשים מודעים ש

בשמירה ובניקיון . לפיכך "קיימא" ותושבי האזור מתנגדים  את הסביבה ובעצם נוכחותם בחוף הם עוזרים 

ונאבק על זכותינו זאת. במקביל. נפעל ביחד עם המועצה למציאת פתרונות בשמירה על  לכל איסור לינה. 

 .ניקיון ומטרדי רעש בחוף

   

    . שמסביר את דעתינו בעניין.בנושא מכתב  כתובוללנסח  כמו כן יש  

 לאו נו להערות.יקיימא לעיתון. מטה אשר. יעביר בינ הוחלט שאלמוג יכתוב כתבה בנושא(

 חזון וכד' -דווקא בנושא הלינה אלא   על קיימא באופן כללי

  ונעלה אותם לדיון בחודש הבאלכלוך ולינה בבצת  כל אחד יחשוב על פתרונות בנושא 

  – אתר קיימא

  יכניס חומר לאתר בנושא נחלי הגלילעמית 

 כדאי גם להכניס מידע על הטבע באזור 

 חסר הנושא של תחבורה באזור 

 - לאחר שהסתכלנו כולם באתר ביחד כלאחד ינסה לראות מה אפשר יכול הוא או היא לשלוח

 לאתר.

 פייסבוק- 

 ----------- 

 חד בפגישה איך עושים )אחרי שלמדנו ביכל אחד יציע לחברים שלו בפייסבוק חברות לקיימא

 זאת.

 רשימות תפוצה 

 ---------------------- 



 ובקשר עם הישובים. בפגישה הבאה נטפל ברשימות התפוצה 

 

 שמונה וחצי אקונומיה גשר הזיו. -יום רביעי– לפברואר 4הפגישה הבאה ב 

 מירי -הביאה לכתב

 יובל-והוסיף תיקן


